
        Kowalewo Pomorskie, dnia 18.06.2024 

Grzegorz Regulski 

Radny Rady Miejskiej 

w Kowalewie Pomorskim 

 

Interpelacja 

 

            Sz.P. 

Jacek Żurawski 

Burmistrz Miasta 

Kowalewo Pomorskie 

za pośrednictwem 

 

         Marcin Dunajski 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Kowalewie Pomorskim 

 

 

Zwracam się z interpelacją w sprawie budowy chodnika w Wielkiej Łące, przy drodze krajowej nr 15 w 

kierunku Torunia. 

W imieniu mieszkańców Sołectwa Wielka Łąka proszę o podjęcie interwencji w sprawie budowy chodnika   

w Wielkiej Łące, przy drodze krajowej nr 15 w kierunku Torunia. (dokładnie - od skrzyżowania drogi krajowej nr 15                

z powiatową nr 2106C, do posesji nr 25 w Wielkiej Łące). Brak odpowiedniej komunikacji dla pieszych zagraża 

bezpośrednio bezpieczeństwu mieszkańców i naraża na potencjalne wypadki drogowe z udziałem pieszych. Drogą tą 

uczęszczają dzieci do Szkoły Podstawowej w Wielkiej Łące. Nadmienię również , iż w tym miejscu, w ostatnich latach 

było kilka wypadków, w tym dwa śmiertelne, co obliguje mnie do niezwłocznego działania w tym temacie.  

 

Będę zobowiązany za udzielenie w tej sprawie pisemnej odpowiedzi. 

 

Z poważaniem 

Grzegorz Regulski 

Radny Rady Miejskiej 

 

         Podpis radnego /-/ Grzegorz Regulski 


